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P R O T O K Ó Ł  Nr 8/15 

z posiedzenia Komisji Społecznej Rady Gminy 

w dniu 17 lipca 2015 roku 

Posiedzenie trwało od godz. 9
00

 do 12
00

 w sali Urzędu Gminy Suwałki, przy ul. Świerkowej 

45 oraz w terenie. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Stefan Mackiewicz 

2. Lucyna Golubek 

3. Marian Sawicki 

4. Grzegorz Moroz 

5. Adam Nieszczerzewicz 

Ponadto udział wzięli: Ewa Warakomska - Inspektor Ref. ds. PSG, Marek Jeromin – 

Przewodniczący Rady. 

(listy obecności w załączeniu do protokołu). 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

3. Zapoznanie się z projektem konkursu „Najbardziej zadbane obejście w Gminie 

Suwałki”. 

4. Lustracja plaży w miejscowości Krzywe. 

5. Lustracja budynku OSP we wsi Potasznia wraz ze świetlicą gminną. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Społecznej – Stefan Mackiewicz otworzył posiedzenie. Powitał 

zebranych radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 100% 

ustawowego składu Komisji, podejmowane opinie, wnioski są prawomocne.  

 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Do protokołu Nr 7/15 z posiedzenia Komisji Społecznej Rady Gminy Suwałki z dnia                                       

29 czerwca 2015  r. nie wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Zapoznanie się z projektem konkursu „Najbardziej zadbane obejście w Gminie 

Suwałki”. 

 

Ewa Warakomska – Inspektor Ref. ds. PSG zapoznała Komisję z projektem konkursu 

„Najbardziej zadbane obejście w Gminie Suwałki”. Konkurs ma być rozstrzygnięty na 

dożynkach. Uczestników do konkursu mogą zgłaszać sołtysi, radni oraz właściciele posesji za 

zgodą właściciela. 

Komisja pozytywnie opiniuje powyższy projekt.         
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Ad. 4 

Lustracja plaży w miejscowości Krzywe. 

 

Komisja oceniła stan kąpieliska we wsi Krzywe. Plaża i teren kąpieliska jest posprzątany                           

i czysty. Przez użytkowników zgłoszono problem z uzupełnieniem piasku na plaży i boisku 

do siatkówki. 

Komisja ponownie wnioskuje o wykoszenie terenu miejsca do kąpieli na plaży (tzw. plaża 

wojskowa) oraz jego uporządkowanie.  

 

Ad. 5 

Lustracja budynku OSP we wsi Potasznia wraz ze świetlica gminną. 

 

Komisja oceniła stan budynku OSP Potasznia i świetlicy gminnej. W świetlicy gminnej został 

wykonany duży remont. Materiały do remontu zapewnił Urząd Gminy, natomiast wszystkie 

prace zostały wykonane przez druhów Ochotniczej Straży Pożarnej w czynie społecznym. 

Obecnie obiekt jest bardzo dobrze wyremontowany. Pozostało do remontu jeszcze 

pomieszczenie socjalne i sanitariaty. Dodatkowo jeszcze istnieje potrzeba zaadaptowania 

podestu zadaszonego przed budynkiem na scenie do organizacji imprez na wolnym 

powietrzu. 

Komisja zapoznała się z potrzebami straży OSP Potasznia. Na stanie straży są dwa 

samochody: średni marki „Man” i mały marki „Ford”. Straż jest wyposażona w podstawowy 

sprzęt, brakuje sprzętu specjalistycznego tj. m. in. hooligana, nożyc do cięcia, wyposażenia 

torby PSPR-1, pachołków ostrzegawczych i wymiany części umundurowania.  W budynku 

niezbędna jest wymiana podbitki na suficie.  

 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Stefan Mackiewicz – Przewodniczący Komisji Społecznej podziękował zebranym za udział, 

po czym zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczący Komisji:                                                               

…………………….                                                               ………………………………… 

 


